
 

22. januar 2019 

 

I henhold til § 37, stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsender jeg hermed spørgsmål 

til Naalakkersuisut. 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

1. Hvor længe vil et forsøg med at undgå der opstår restancer, som A/S INI 

kører i Kommune Kujalleq vare? 

2. Hvor mange medarbejdere beskæftiges med at undgå der opstår restancer? 

3. Hvilken arbejdsmetode bliver der brugt? 

4. Hvem samarbejder man med, og hvordan ? 

5. Hvor mange har der været ført samtale med? 

a. I Qaqortoq - 

b. I Narsaq – 

c. I Nanortalik –  

6. Er der blevet lavet aftaler med alle man har ført samtale med? 

7. Hvor mange følger aftalen? 

8. Dem, der ikke følger aftalen, med hvilken begrundelse følger de ikke 

aftalen ? 

9. Hvor stor er reduktionen af antallet af restancer som følge af forsøget? 

a. I Qaqortoq 

b. I Narsaq 

c. I Nanortalik 

10. Hvor mange ønsker om udsættelse i Kommune Kujalleq har man anmeldt til 

politiet i årene 2013-2018? 

11. Hvor mange er børnefamilier, og hvor mange børn drejer det sig om? 

12. Hvor mange udsættelser har der været i perioden 2013-2018? 

13. Hvor mange er børnefamilier, og hvor mange børn drejer det sig om? 

14. Vil man udbrede forsøget med at undgå der opstår restancer til resten af 

landet? 

(Medlem af Inatsisartut Stine Egede, Inuit Ataqatigiit) 

 

 

Begrundelse 

 

Jeg stiller spørgsmål for at få en status  på A/S INI’s arbejdsmetode for at undgå der opstår 

restancer i Kommune Kujalleq. 

Forhåbningen er nemlig at antallet af restancer vil falde, og dem, der virkelig har brug for hjælp 

bliver hjulpet i tide af de offentlige. 



Efter det jeg er blevet bekendt med og har hørt, bliver nogle lejeres restancer højere og højere. 

Og dette synes ikke at være hensigten med tiltaget. 

Jeg ønsker vores spørgsmål bliver besvaret inden 10 arbejdsdage. 

 


